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ÚJÉVI BESZÉLGETÉS EREDMÉNYEKRŐL, TERVEKRŐL, 
ELKÉPZELÉSEKRŐL DORNER GÁBOR POLGÁRMESTER ÚRRAL

- Tisztelt Polgármester Úr! Szeretettel köszöntöm új-
ságunk olvasói nevében! Ismét eltelt egy év, hozott magá-
val örömöket, fejlesztéseket, feladatokat, problémákat, 
terveket és elképzeléseket, melyekről szeretnénk beszá-
molni. Ebben kérem az Ön segítségét.

-Én is szeretettel köszöntöm az olvasókat. Valóban úgy 
gondolom, hogy sok-sok olyan esemény, fejlesztés történt 
az elmúlt évben városunkban, melyet az itt élők tapasztal-
hattak. S ami talán még ennél is fontosabb, azok a pályá-
zatok, melyek segítségével a 2017-es esztendőben nagyot 
léphetünk előre. 

- Kezdjük tehát az elmúlt évvel. A sikeres pályázatok 
közül, talán a leglátványosabb az Óvoda felújítása volt.

- Így van. Dózsa György u. 24. szám alatti Óvoda épü-
let részleges felújítására 28 490 878 Ft támogatást nyert el 
Nagykáta Város Önkormányzata, mely keretén belül az 
ingatlanon lévő mindkét épület tekintetében nyílás-záró 
cserék, hőszigetelés, fűtéskorszerűsítés valósult meg. A 
kivitelezést nagykátai vállalkozó végezte. De nem feled-
kezhetünk meg a kulturális pályázatokról sem. A test-
vértelepülési programok és együttműködések címmel a 
Bethlen Gábor Alapkezelő Zrt-től 1 250 000 Ft támogatást 
nyertünk, melyet a tánctalálkozó megszervezésére fordí-
tottunk. 

- A megvalósult fejlesztések esetében mindenképpen 
szót kell ejtenünk azokról az eredményekről, melyeket a 
TAO-rendszer megvalósításának, illetve az erre beadott 
sikeres pályázatoknak köszönhetünk.

- Ebben a látvány-, és csapatsportágak támogatására 
kidolgozott rendszerben az állam lehetővé teszi, hogy a 
különböző cégek, vállalkozások társasági adójuk 70 %-át 
sporttámogatásra fordítsák. A 2016-os évben 25 millió 
forintra pályázott a Nagykáta SE. Ennek a feltöltéséhez, 
a cégek megkereséséhez nagyon sok munka járul. Ebben 
nagy segítségünkre volt Czerván György államtitkár úr és 
Tóth István alpolgármester úr. Az így befolyó összegből a 
kézilabdázni, focizni és kosárlabdázni vágyók lehetőségei 
folyamatosan bővülnek. A műfüves pálya mellett, elké-
szült a füves edzőpálya világítása, az új eredményjelző, a 
térkövezés, a hangosítás, az öltözők. Kamerarendszer ke-
rült kiépítésre és félve merem mondani, de elképzelhető, 
hogy kiemelt utánpótlás bázisként is jegyzik a jövőben a 
Nagykátai Sport Egyesületet. Ezek pedig mind-mind a fej-
lődés bizonyítékai. 

- Gondolom, azért nem minden beadott pályázat „si-
kertörténet”?

- Sajnos valóban nem. Pályáztunk a Művelődési ház és 
Tájház műszaki, technikai eszközállományának, beren-
dezési tárgyainak gyarapítására 670  033 Ft értékben, és 
komoly elképzelés volt a gyermekétkeztetési konyha inf-
rastrukturális felújítása, fejlesztése Nagykátán 37 997 945 
Ft értékben. Természetesen nem tettünk le a megvalósítá-
sukról. Illetve vannak folyamatban lévő, még el nem bírált 
pályázataink is. 

- Melyek ezek közül a legfontosabbak?
- Bölcsőde létesítése Nagykátán címmel 396 883 763 Ft-

ra pályázunk. Sajnos olyan ingatlannal nem rendelkezett 

az Önkormányzat, melyen ez 
megvalósítható lett volna, ezért 
a Bajcsy-Zs. úton megvásárol-
tunk egy ingatlant, valamint az 
ezzel szomszédos ingatlanból 
egy részt, melyen a tervezett 
bölcsőde megvalósítható. Én 
nagyon bízom benne, hogy pá-
lyázatunk sikeres lesz, és ezzel a 
törvényi feltételeknek is megfe-
lel a Város. Pályázatot nyújtot-
tunk be a Művelődési Központ 
épületének energetikai felújítá-
sára, a volt MHSZ épület energetikai felújítására, a Mátray 
Gábor Általános Iskola főépületeinek és az Epresi iskola 
energetikai felújítására. Közel 230 millió forintra pályá-
zunk. Bízom a pályázat sikerességében.

- Mindenképpen ejtsünk szót azokról, a még 2016-ban 
benyújtott és sikeresnek bizonyult pályázatokról is, me-
lyekben az elnyert összeg felhasználására, illetve a meg-
valósításra 2017-ben kerül sor. 

- Igen, ilyenekkel is rendelkezünk. Közlekedési csomó-
pontok és közintézmények megközelítését szolgáló jár-
da felújítási program Nagykátán címmel pályáztunk és 
nyertünk 29 446 973 Ft támogatást. A Képviselő-testület 
döntése alapján a járdafelújítás a Zárda utcában a Gyógy-
szertárnál meglévő térburkolat folytatása a Váci Mihály 
Katolikus Általános Iskola végéig, a Vadász utcában a 
Dózsa György út- Vadász utca sarkától a Fuvaros utcáig a 
Váci Mihály Katolikus Általános Iskola oldalán, a Dózsa 
György úton a vasútállomással szembeni közparkolótól a 
LIDL áruházig terjed ki. Ennek megvalósulása az idei év-
ben fog megtörténni. Ugyancsak sikeres pályázatot nyúj-
tottunk be a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumhoz Sport-
park létesítése Nagykátán címmel. Így 2017-ben ez is meg 
fog valósulni a víztorony melletti sportpályán.

- Ez egy nyitott sportpálya lesz a városlakók számára?
- Természetesen. A pálya a város tulajdona, még va-

gyonkezelésbe sem adtuk át a Ceglédi Szakképzési Cent-
rumnak. Egy használati megállapodást kötöttünk velük, 
mely szerint az Ipari Szakközépiskola és Szakiskola diák-
jai a testnevelés órákon továbbra is használhatják majd, de 
nyitva áll a város lakói előtt is. A Centrummal együttmű-
ködve, szeretnénk az öltöző felújítását is elvégezni. 

- Ha a város eredményes működéséről beszélünk, ak-
kor feltétlenül szót kell ejtenünk az önerőből megvalósult 
beruházásokról is, hiszen ezek mutatói a jó gazdálko-
dásnak.

- Akkor azzal kezdeném, amellyel talán a legtöbbeknek 
sikerült örömet szereznünk. A Művelődési Központtal 
szembeni játszótér és street workout park egy olyan 10,5 
milliós beruházás, melynek költségeit önkormányzati 
forrásból álltuk. Európai Uniós és a magyar szabványok 
előírásainak alapján terveztük és valósítottuk meg. A vá-
lasztások idején megígértük, hogy létrehozunk egy euró-
pai színvonalú játszóteret, most sikerült megvalósítanunk 
ezt. Megújult a park teljes területe is, a hosszú évek óta 
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használaton kívüli szökőkút felújításra került, és most újra 
működik. A nyilvános illemhely kialakítása folyamatban 
van a játszótér mellett. Itt szeretném köszönetemet kife-
jezni Akantisz Miklósnak és a VGSZ dolgozóinak, akik 
nélkül, ahogyan ezt mondani szokták, nem valósulhatott 
volna meg az elképzelés. 

- A képviselő-testület döntött arról is, hogy új házior-
vosi rendelőt épít a Vásártér utcában.

- Ez közel 25 millió Ft költséget jelent. Megvásároltunk 
egy ingatlant, folyamatban van az építkezés. Az április 
végi átadás után a háziorvos egy új, modern rendelőben 
fogadhatja majd betegeit. 

- Többeket érdekelhet, hogy történt-e változás a Teme-
tő úton lévő úgynevezett „ideiglenes piac” területén?

- A Képviselő-testület döntése szerint 25 millió Ft-ért 
visszavásároltuk az ideiglenes piac területét. Hosszú évek 
pereskedése zárult le ezzel. A pert megnyerte Nagykáta 
Város Önkormányzata, azonban a jogorvoslati határidő 
lejárta előtt a vállalkozás felszámolás alá került. A felszá-
molóval sikerült egyezséget kötnünk. A vállalkozó két 120 
nm-es házat épített fel, melyek kb. 80%-os készültségűek. 
A közművek egy részét is kiépítette. Így azt gondolom böl-
csen döntött a Képviselő-testület a visszavásárlásról. 

- Több forrásból is hallottunk már a körforgalom ki-
építéséről. Hol tart most ez a terv? 

- A 31-es és 311 számú utak (Kossuth-Jászberényi) ke-
reszteződésében a tervezett körforgalom kiviteli tervei 
elkészültek. A megvalósuláshoz egy ingatlant meg kellett 
vásárolnia az Önkormányzatnak. A körforgalom remé-
nyeink szerint az idei, de legkésőbb a jövő évben meg fog 
valósulni, így mindannyiunk számára biztonságosabb 
lesz a csomópont. A tervezett költsége a kialakításának 
245 millió forint, melynek tervezési és kivitelezési költsé-
geit is a Magyar Kormány vállalja.

- Azt gondolom, Polgármester Úr, hogy ezzel a kérdés-
sel el is érkeztünk Nagykáta, a nagykátai lakosok leg-
érzékenyebb pontjához: az utak helyzete városunkban, 
környezetünkben. 

- Nemcsak jómagam és a Képviselő-testület van tisztá-
ban ezzel, de térségünk országgyűlési képviselője, Czer-
ván György államtitkár úr is, és talán valamennyien érzé-
kelhettünk már javulást ebben a témában is. 

- Lássuk tehát az elmúlt év eredményeit!
- Megvalósult a 31-es főút Tápiószecső-Szentmárton-

káta közötti felújítása, mely közel 900 millió Ft költséggel 
bírt. Megvalósult a Nagykáta-Tápióbicske közötti 3115 sz. 
út felújítása közel 400 millió forintból. Eredetileg csak a 
külterületi szakaszon történt volna a felújítás, de Czerván 
György államtitkár úr elérte azt, hogy az út belterületi 
szakaszai is felújításra kerüljenek. 

- Ez mind nagyon szép. De mi a helyzet a több kilo-
méternyi belterületi földutas utcával, illetve azokkal az 
utakkal, melyek burkoltak ugyan, mégis gyakran járha-
tatlanná válnak?

- Reményeink szerint 2017 az új utak évek lesz. A Ma-
gyar Kormány döntött arról, hogy Pest megyének (mi-
vel Budapesttel együtt alkotott egy régiót, és így számos 
EU-s pályázatból kimaradt, vagy sokkal nagyobb önerőt 
kellett vállalnia) kompenzációs keretet nyújt. Első körben 
Nagykáta 150 millió forintra tud pályázni. Ezen pályáza-

tot útfelújításra és aszfaltozásra benyújtottuk. Itt külön 
köszönet illeti Czerván György államtitkár urat, hiszen 
a megyei kompenzációból Nagykáta számára kiemelt le-
hetőséget biztosít. Hozzávetőlegesen 5,3 km utcát tudunk 
ebből az összegből leaszfaltozni. Az utcákat és azok sor-
rendiségét a Képviselő-testület határozta meg, melynél 
súlyozással figyelembe vette az adott körzetben lévő bur-
kolt és burkolatlan utak arányát. Ez egy első körös pályá-
zat, a következőkben lehetőségünk lesz ugyanezen célok-
ra ismét pályázni. Reményeink szerint a ciklus végére el 
tudjuk érni azt, hogy ne maradjon földes út Nagykátán, 
a megfelelő vízelvezetés mindenhol kiépüljön, továbbá 
meglévő aszfaltos útjaink közül jó néhányat fel tudjunk 
újítani. Az új és felújításra kerülő utakhoz forgalomlassító 
elemek is beépítésre kerülnek.

- Ez egy igazán jó hír. Közölhetjük-e, hogy mely utcák 
aszfaltozására nyílik lehetőség a sikeres pályázattal?

- A tervezői költségbecslés alapján a következők: Hosz-
szú utca, Leander utca, István király út nem aszfalttal bo-
rított szakasza, Czuczor Gergely utca, Előd utca, Pásztor 
utca (Vásártér utca és Rákóczi körút közötti szakasza), 
Ond utca, (Diófás utcától a belterület végéig.), Tavasz utca 
(Lovas utca és a Lehel utca közötti szakasza, Váci Mihály 
utca, Káthay Mihály utca (aszfaltos vége és Kossuth Lajos 
utca közötti szakasza, Bem József út (Mátyás király út és 
Jászberényi út közötti szakasza), Gábor Áron utca, Szilva 
utca (Linda utca és Erzsébet utca közötti szakasza), Cso-
konai utca (nem aszfalttal borított szakasza, Faiskola utca 
(Vágóhíd utca és István király út közötti szakasza, Csa-
logány utca, Kéményseprő utca (nem aszfaltos szakasza), 
Kis utca, Balaton utca, Szegfű utca (Kis utca és Balaton 
utca közötti szakasza), Futó utca, Huba utca (mindkét ol-
dalon lakott szakasza, Liszt Ferenc utca (zsákutca része), 
Attila utca.

- Vannak-e még lehetőségeink?
- Természetesen nem állhatunk meg, folyamatosan dol-

gozunk újabb és újabb pályázati lehetőségek kihasználá-
sán. Éppen ezért pályázatot nyújtunk be külterületi helyi 
közutak fejlesztésére, önkormányzati utak kezeléséhez, 
állapotjavításához, karbantartásához szükséges erő- és 
munkagépek beszerzésére. A pályázat 1. célterülete a Ha-
tár út (MOL út) külterületi részének aszfaltozása, illetve a 
Rizling utca stabilizációja, a 2. célterülete pedig munka-
gépek vásárlása az önkormányzati utak kezeléséhez, kar-
bantartásához, állapotjavításhoz, melynek keretén belül 
egy traktor és egy vontatott sószóró kerülne beszerzésre. 
A pályázati összeg a két célterület esetében 110 millió fo-
rint. Természetesen sikeres pályázat esetén a szükséges 
15% önerőt biztosítani tudjuk. 

- A beszélgetés során többször említette Czerván 
György államtitkár urat. 

- Igen, mert fontosnak tartom, hogy megköszönjük tér-
ségünk országgyűlési képviselőjének hathatós segítségét, 
melyet a pályázati elképzeléseink támogatásában nyújtott. 
Czerván György folyamatosan támogatja a térséget, ta-
lán elmondhatjuk azt is, hogy Nagykátát különösen. Erre 
bizonyíték az a hír, melyről az elmúlt év végén értesül-
tünk. Az 1818/2016. (XII. 22.) kormányhatározat alapján, 
mely az egyes települési önkormányzatok feladatainak 
támogatása érdekében történő előirányzat-átcsoportosí-
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Bella Istvánné (szül: Czerván Mária) 1927. 01. 24-én szü-
letett Tápiószentmártonban. 1947-ben ment férjhez, két gyer-
meke született. Dolgozott a tápiószentmártoni TSZ-ben, a Me-
zőgazdasági Iskolában, és nagykátai Telefongyárban is. 35 éve 
vonult nyugdíjba. 

Négy unokája, és két dédunokája van. 90 éves korában igen 
aktív, jó kedélynek és remek egészségi állapotnak örved.

Gratuláltunk neki a jeles évfordulóhoz, jó egészséget kí-
vánunk!
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90 ÉVESEK KÖSZÖNTÉSE

Palkó Menyhértné (szül: Fábián Margit) 1927. ja-
nuár 14-én született Nagykátán. 1951-ben ment férj-
hez, két gyermeke, és 6 unokája született. Egész életé-
ben Nagykátán élt, és tevékenykedett. A Telefongyárba 
dogozott egészen a nyugdíjba vonulásáig. 90 éves korá-
ban igen aktív, jó kedély és egészségi állapotnak örved.

Gratuláltunk neki a jeles évfordulóhoz, jó egész-
séget kívánunk!

tásokról szól Nagykáta óvoda felújításra, belterületi utak 
felújítására 400 millió forint célzott támogatást kapott, 
melyből 100 millió forintot szintén útépítésre, útfelújításra 
fordíthatunk. 

- Ezek szerint nem alaptalanul beszélgethetünk továb-
bi tervekről, elképzelésekről. 

- Semmiképpen sem alaptalanul, hiszen számos olyan 
tervünk van, amely már szinte megvalósulási fázisba lép-
het. 

- Mondana ezek közül néhányat?
- Vannak a térséget, a Nagykátai Járást érintő beruhá-

zások, tervek. A Járási Szakorvosi Rendelőintézet hosszú 
évek óta feladatához méltatlan körülmények között kény-
telen ellátni a Járás valamennyi településéről érkező bete-
geket. Czerván György államtitkár úr már ígéretet kapott 
a szükséges forrásokra, így reméljük, hogy az intézmény 
felújítása mihamarabb elkezdődhet. 

Balog Zoltán Miniszter úr Nagykátán jelentette be a  
Római Katolikus Templom felújításának támogatását, 
közel 80 millió Ft értékben. 

A volt KRESZ park emlék és pihenőparkká alakítása 
szintén a terveink között szerepel, csak úgy, mint közvi-
lágítás korszerűsítése, beleértve a hiányzó szakaszokon 
a tervezést és megvalósítást (Jászberényi út hobbi telkek 
utcái, Pásztor utca, Váci M. utca vége, Mátyás király köz, 
Kadarka utca besűrítése). Kamerarendszer bővítése, me-
lyet elsősorban a városba bevezető földutakra kívánunk 
kihelyezni, csökkentve és megelőzve ezzel is a külterületre 

kihordott illegális hulladékokat. Ugyancsak fontos terv a 
31-es főúton és a 311-es főúton lévő gyalogátkelőhelyek 
biztonságosabbá tétele útburkolati fényvisszaverő priz-
mákkal és sebességkorlátozással és a piaccal szemben új 
gyalogátkelőhely létesítése. Dédelgetett álmunk a nagy-
kátai vásár ismételt visszaállítása is, melyhez először 
megfelelő helyet és persze megfelelő pályázati forrást is 
kell találnunk.

- Öröm hallani mindezt, mert ez által bizonyosak le-
hetünk abban, hogy a képviselő-testület tagjai valóban 
fontosnak tartják munkájukat, s tudják, hogy vállalt 
feladataikat a legjobb tudásuk szerint teljesíteniük kell, 
hiszen ezt várja el tőlük városunk lakossága. 

- Ez természetesen így van. Én azonban az újság adta 
lehetőséget is kihasználva szeretném kiemelni közvetlen 
kollégáimnak Agócs Pál és Tóth István alpolgármester 
uraknak, a Képviselő-testületnek valamint a Polgármes-
teri Hivatal dolgozóinak munkáját is. Azt a gyakran feszí-
tett tempójú, erőn felüli kitartást és tenni akarást, melyet 
végeznek, hogy minden határidős feladatunk időben elké-
szüljön, és hogy erőnkhöz, tudásunkhoz mérten mindent 
megtegyünk Nagykátáért. Külön köszönöm Karsainé 
Magyar Ildikó jegyzőasszony fáradhatatlanságát, akinek 
tudására, szakmaiságára valamennyien számíthatunk!

- Én pedig szerkesztőségünk nevében kívánok Önnek, 
Önöknek nagyon jó egészséget, kitartást és lelkesedést 
az előttünk álló feladatokhoz! Köszönöm a beszélgetést!

Juhosné Révész Erzsébet
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Tisztelt lakosság! A januári hóeltakarítással és csúszásmen-
tesítéssel kapcsolatban a következőkről tájékoztatom Önöket. 

A hóeltakarítási feladatokat hóekéinkkel 5 cm hó lehul-
lása után tudjuk elkezdeni. Aszfaltos utaknál könnyebb 
feladatunk van, a földutak hómentesítése a felület egyenet-
lensége miatt jóval nehezebb feladat. Szervezetünknek az 
utak sózására 1db kézi erővel rakott, és 1 db só szórásra 
használt önrakodó műtrágyaszóró berendezés áll rendel-
kezésére. A január második hétvégéjén hullott havazás 
előtt és alatt közel 60 tonna útszóró sót szórtunk ki köz-
utainkra. A síkosság mentesítő anyagok egyik legfonto-
sabb tulajdonsága, hogy az útfelületre érkezés után lyukat 
olvasztanak a jégbe, majd ott fejti olvasztó hatását. A jég-
páncél alatt kialakuló nedves réteg megszünteti az útfelü-
let és a jégpáncél közötti kapcsolatot, és nyomás hatására 
megtörik a jégpáncél. Ez az oka, hogy nagyobb forgalmú 
útpályák azonos sómennyiség kiszórása esetén előbb tisz-
tulnak meg, hiszen a gépjárművek által összetört jeget a 
munkagépek könnyebben el tudják tolni. Az elmúlt hetek 
hideg időjárása azonban nagymértékben befolyásolta a ki-
szórt só hatásfokát. A kialakult jégpáncélt a só nem tudta 
olyan mértékben megolvasztani, hogy az letakarítható le-
gyen. Többen kérdezték, hogy miért nem sózzuk továbbra 
is az utakat, hogy gyorsabban elolvadjon a jég? A kiszórt só 
a mennyiség növelése ellenére sem tudja kifejteni hatását, 
ha a hőmérséklet -5 Cº alá süllyed, így értelmetlen a továb-
bi szórás. A híresztelések ellenére telephelyünkön sajnos 
nincs „ledepózva” homok, homokbányánk két éve kiürült, 
a kibányászható ásványi anyag elfogyott. A még rendelke-
zésünkre álló mennyiséget folyamatosan törni kellett, az is 
keménnyé fagyott. Itt jegyzem meg, hogy többen szerettek 
volna homokhoz jutni, de a környező bányák bezártak, a 
fagyott homokkal ők sem tudnak mit kezdeni. A jégpáncél 
kialakulásához a só nagymértékben hozzájárult. A nappal 
felolvasztott réteg éjszaka megfagyott és ez a folyamat nap, 

mint nap megismétlődött. Az összetört homokot mun-
kagép hiányában kézi erővel kellett kiszórnunk, amely 
művelet elvégzésre balesetvédelmi szempontból, csak egy 
járművünk alkalmas. Hatékonyságunkat ez a tény nagy-
ban befolyásolta. Főállású munkatársaink mellett a hosz-
szú távú közmunkaprogramban résztvevő munkatársakat 
tudtuk a hóeltakarítási feladatokba bevonni. A közutak 
mellett az intézmények, parkok, parkolók, kerékpárutak, 
saját tulajdonú ingatlanok járdáinak a takarítási feladatait 
is el kell látnunk, valamint a belterület mellett a külterületi 
utakon is el kell végeznünk a munkát. 

A nem Önkormányzati fenntartású intézmények, üzletek 
és a magántulajdonban lévő ingatlanok előtt a tulajdonosnak 
kell takarítani az ingatlan előtti, útpálya széléig terjedő terü-
letet. Ezzel jelezni szeretném, hogy tulajdonosváltás esetén 
már nem biztos, hogy szervezetünk látja el ezt a feladatot. 
Ilyen pl. a bazársor előtti rész is, ahol az új tulajdonos nem 
kötött szerződést az ingatlana előtti rész takarítására, ezért 
szervezetünknek ez már nem feladata. Felmerült a kérdés, 
hogy gázfűtéssel rendelkező tulajdonos mivel (?) szórja fel 
a járdát? Az útszóró só környezetvédelmi szempontból csak 
közterületen használható, az ingatlantulajdonos homokkal, 
zúzalékkal, forgáccsal tudja síkosság mentesítési feladatát 
ellátni. Amint azt régebbi számunkban leírtam, környezet-
barát megoldás lehet a zeolit (kőzúzalék) használata, mely 
helyi vállalkozástól is beszerezhető.

Az utak takarítását sokszor megnehezítik az ott parkoló 
járművek. Továbbra is kérem a Tisztelt Lakosságot, hogy 
ha városunk működtetésével kapcsolatos észrevétele, ja-
vaslata van, azt személyesen tegye meg fogadóóráinkon. 
A sokszor téves állításokon és feltevéseken alapuló inter-
netes fórumokat nem áll módunkban keresni. Bízom ben-
ne, hogy fentiek azokhoz a lakosokhoz is eljutnak, akik 
a Nagykátai Híradóból vagy személyes megkeresés útján 
nem tájékozódnak, illetve nem ismerik a törvényi szabá-
lyozásokat.

Akantisz Miklós

Lezárult számomra egy csonka év a Nagykátai Gyógy-
fürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. élén. Tele tapasz-
talatokkal, ötletekkel, változtatásokkal. Úgy gondolom, 
hogy minden év eleje a beszámolás, tájékoztatás ideje is, 
hiszen nem az én tulajdonom felett kell nap, mint nap dön-
téseket hoznom, hanem a város tulajdonán. Számot kell 
arról adni, hogy megőriztük, gyarapítottuk a ránk bízott 
értékeket.

Nem könnyű időszakban kerültem a Kft. élére, de ösz-
szegezve az elmúlt időszakot, úgy érzem sikeresen zártuk 
a 2016-os évet. A strandon a gyerekmedencében lévő tö-
rött csúszdát kicseréltük. Májusban elromlott a gyógyvíz 
kútjában lévő szivattyú, aminek a kiemelésekor derült ki, 
hogy a szívócső lyukas és ki kell cserélni. Minden évben a 
tél során a medencékben lévő csempék közül jó néhány fel 
szokott válni, a tavasz folyamán ezeket speciális ragasztó-
val mindig visszaragasztatjuk. 

A fürdőben beindítottuk a büfét, amire komoly igény 
jelentkezett. Akkumulátort cseréltünk a mozgássérült 
liftben, a merülő medence elé vízelvezetőt építettünk. A 
lépcsőre csúszásgátló szalagot ragasztottunk. Elkezdtük a 
törölköző tartók cseréjét, mert a régiek berozsdásodtak. Új 
zárakat rendeltünk az öltöző szekrényekre. A lopások elke-
rülése miatt bekameráztuk az öltözőt.

A piacon a mosdókban cseréltünk csapokat, csészéket.
Mindez a felsorolás nem teljes, csak a nagyobb kiadáso-

kat jelentő tételeket szerettem volna felsorolni. 

Hulladékszállítás jelenlegi helyzete
Bizonyára már sokan találkoztak a tavalyi évre vonat-

kozó számlákkal, amelyeknek a kiküldése folyamatban 
van. Végre elkezdhettük a számlázást az elmúlt időszakra. 
Ezek a számlák a 2016. április 1-től 2016. december 31-ig 
tartó időszakot fogják tartalmazni, minden egyes hónap-
ról külön számlát állítunk ki. A számlák, mint a korábbi 
időszakban is mindig az előző már eltelt időszakra vo-

HÓELTAKARÍTÁS

SZÁMADÁS
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TÁJÉKOZTATÁS
Kocza Imre Nyugati Területi Koordinátor 

Úr megbízásából ezúton tájékoztatom a tisz-
telt lakosságot, hogy a Nagykáta, Dózsa Gy. 
u. és Petőfi u. sarkán található, csőtörés utá-
ni ideiglenes helyreállítási munka megtörtént. 
Az ideiglenes helyreállított útszakasz állapotát a 
TRV ZRt. fenntartási ágazatához tartozó kollé-
gák folyamatosan felügyelik, illetve karbantart-
ják.

A végleges helyreállítást, vagyis az útszakasz 
aszfaltozását az aszfaltkeverő üzemek nyitásához 
igazítva, de legkésőbb 2017.03.31-ig elvégezzük.

Tisztelettel: 
Králik Szabolcs üzemvezető, TRV ZRt.

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS
A Széchenyi 2020 keretében megjelentek az alábbi 
pályázati lehetőségek:

•  „Tanyák háztartási léptékű villamos energia és 
vízellátás, valamint szennyvízkezelési fejleszté-
sei” című (VP6-7.2.1.4-17 kódszámú) felhívás. A 
támogatási kérelmek benyújtására 2017. március 
31. és 2019. április 1. között van lehetőség.

•  „Nem mezőgazdasági tevékenységek beindítá-
sára és fejlesztésére irányuló beruházások támo-
gatása” című (VP6-6.4.1–16 azonosító jelű) felhí-
vás.

A támogatási kérelmek benyújtására a 2017. április 
3. napjától 2019. január 28. napjáig van lehetőség.

Bővebb információ: www.palyazat.gov.hu

natkoznak. Előre soha nem kell és nem is kellett fizetni és 
ez ezután is így marad. A befizetések már az NHKV Zrt. 
számlájára fognak érkezni. Ahhoz, hogy a lakosság utol-
érje magát a befizetésekkel, az elmaradt időszak számlái 
közül minden hónapban kettőt kell befizetni.

 A számlázást már nem nekünk kellene végezni, de mi-
vel központilag ez még nem megoldott, ezért azt bérszám-
lázás keretében mi végezzük. 

A hulladék elszállítása hosszú tárgyalások sorozata 
eredményeképpen továbbra is a mi kezünkben maradt, 
ezzel sikerült a munkatársainkat megtartani. A lakosság 
továbbra is a mi autóinkkal és a megszokott munkatársa-

inkkal fog találkozni. Mivel Nagykáta lakossága nem éri el 
azt a méretet, ami ebben a rendszerben a nyereséges mű-
ködéshez szükséges, ezért egy nagyobb szolgáltatóhoz kell 
csatlakoznunk. 

 Nagy valószínűség szerint a közszolgáltató néhány hó-
napig a Ceglédi Ökovíz Nonprofit Kft. lesz és mi alvállal-
kozóként veszünk részt a hulladékgazdálkodásban. 

A következő számban a tervekről és a megoldásra váró 
feladatokról fogom a lakosságot tájékoztatni.

Balla Mihály 
ügyvezető igazgató

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS
„Nagykáta Város Önkormányzata bérbe adja a tulajdonát képező Gyógy-és Strandfürdő területén a Jász-

berényi út felőli oldalon kijelölt 102 m2 nagyságú melegkonyhás éttermet és az előtte lévő 100 m2 díszbur-
kolattal ellátott területet.

A bérlet időtartama: 2017. május 1. – 2019. december 31. 
A bérlet idejére a nyertes pályázó előre, a szerződéskötéssel egyidőben 500.000.-Ft kauciót köteles letenni 

az önkormányzat számlájára a bérleti díjon felül.
A megajánlott minimális éves bérleti díj összege: nettó 1.800.000.- Forint. A pályázat nyertese a legmaga-

sabb ajánlatot benyújtó pályázó. A pályázó tudomásul veszi, hogy a pályázat eredményeként megállapított 
bérleti díj összege évente az infláció mértékével növekszik. Bérlő a bérleti díjat számla ellenében két egyenlő 
összegben köteles megfizetni, minden év május 1. és augusztus 31. napjáig bezáróan.

Jelen pályázati kiírás során a korábbi bérlőt előbérleti jog illeti meg. Amennyiben a korábbi bérlő előbér-
leti jogával élni kíván, abban az esetben Nagykáta Város Önkormányzata vele köti meg a bérleti szerződést.

A bérlő kötelezettséget vállal a strandfürdő nyitvatartási ideje alatt a melegkonyhás étterem folyamatos 
üzemeltetésére. A bérlő feladata a közüzemi szerződések megkötése.

A képviselő-testület fenntartja a jogot, hogy a pályázatot eredménytelennek nyilvánítja. Elérhetőségi cím-
mel, telefonszámmal ellátott borítékban elhelyezett pályázatokat 2017. március 10-i beérkezéssel kell benyúj-
tani Nagykáta város jegyzőjéhez címezve (2760 Nagykáta, Dózsa Gy. út 2.). Az elbírálás időpontja a pályázat 
benyújtását követő képviselő-testületi ülés”
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KÉZMŰVES KIÁLLÍTÁS!
Jászapáti csipkeverő szakkörének meghívására a Vágó Pál Helytörténeti 

Gyűjteményes házban, kiállítással mutatkoztak be a nagykátai Tájház kézmű-
vesei január 13-án. Csuhébabák, csipkék, gyöngyök, hímzések gyapjúszőnyeg, 
lószőr ékszerek, karikás ostorok, rongybabák sorakoztak a tárlókban és a fala-
kon, ami megmutatta a nagykátai tájházban lévő alkotóinak sokrétűségét. A 
változatos darabok bizonyították, hogy a kézművesség milyen sokféle ágában 
tevékenykednek a szakkörök. A megnyitón rövid áttekintést adtunk a Tájház 
állandó és időszakos kiállításairól, a jelenleg működő szakkörökről. 

Kiállítás megtekinthető február 18-ig.

A kiállításon bemutatták munkáikat:  
Dr. Marton Erzsébet, Darvasné dr Sikos Anita, Kovács Jánosné, Kelemen 

Ferencné, Házkötő Györgyné, Bata István, Bata Istvánné, Bata Anna, Farkas 
Mónika, Juhász Norbert, Fogarassy Erzsébet, Pintácsi Éva, Ivanics Mihályné, 
Borbás Ferencné, Halápi Nóra, Marton László.

 

A KÖNYVTÁR MÁRCIUSI 
PROGRAMAJÁNLÓJA
2017. március 10-én, pénteken 

ünnepeljük az új Városi Könyvtár 
fennállásának 10. évfordulóját. A 
Dózsa György úti épület átadása óta 
eltelt időszakból időszakos kiállítást 
rendezünk, mely a könyvtár életébe 
enged bepillantást, és melyet az ün-
nepség utáni időszakban lehet majd 
megtekinteni. Tűzzsonglőrök is hoz-
zájárulnak a nap nyilvános részének 
szebbé tételéhez. A többi program 
zártként kerül megrendezésre, melye-
ken a meghívóval rendelkezők vehet-
nek csak részt.

2017. március 23-án, csütörtökön 
17 órától vendégünk lesz Lőrincz L. 
László (más néven Leslie L. Lawren-
ce). A részvétel ingyenes.

2017. március 31-én, pénteken 10 
órától a Kisvirág Bábszínház a Vá-
rosi nyúl tévedése című darabja kerül 
bemutatásra, melyen belépővel lehet 
részt venni. A belépők áráról később 
tudunk tájékoztatást adni. Érdeklődni 
lehet személyesen a könyvtárban vagy 
a 06-29/440-089-es telefonszámon, il-
letve facebook oldalunkon.

Könyvtárosok

A Magyar Kultúra Napján köszöntöt-
tük Kátai Szilvesztert, 90 éves Pro Urbe 
díjas, helytörténész urat a Városi Tájház-
ban. 

Rada István Nagykáta város főépítésze 
képekben mutatta be Szilvi bácsi életét.

A tanár úr tiszteletére sokan eljöttek 
régi kollégái, tanítványai, ismerősei.

Szilvi bácsi meghatódva olvasta fel 
Tompa Mihály, „A gólyához” című versét. 

Szekeres Péter és gyermekei, Kriszta és 
Marcell népzenével fokozták a hangula-
tot. 

Ezen a napon volt Smid Tibor ácsmes-
ter nagykátai lakos szakmai kiállításának 
megnyitója is, amin Nagy József ácsmes-
ter beszélt a „Fa és az Ember” szeretetéről, 
valamint a szakma szépségéről.

A kiállítás megnyitó végén Smid Eszter 
és Juhász Vivien énekelt nekünk egy szép 
ácsnótát. 

A rendezvényen megjelent kedves ven-
dégek nagyon jól érezték magukat.

MAGYAR KULTÚRA NAPJA A VÁROSI TÁJHÁZBAN!
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Gyakorló szülőként egy hasznos új kezdeményezésről 
szeretnék beszámolni:

A Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda gyermek-
pszichológusa Akantiszné Simon Judit kiemelten fontos-
nak tartja a szülők segítését és tájékoztatását az óvoda fala-
in belül. Szabó Józsefné intézményvezető asszony szárnyai 
alá vette a fórum gondolatát és életre hívták a kéthavonta 
megrendezésre kerülő „Szülők Fórumát”. Minden alka-
lommal egy szülők érdeklődésére számot tartó fontos té-
mát jelöltek meg. Első találkozásunk alkalmával a „Játék az 
óvodáskorban” témát érintettük.

Második fórumunkat a „Mese szerepe a gyermek sze-
mélyiségfejlődésében” szenteltük. dr.Simonné Szűcs Er-
zsébet gyógypedagógus felhívta a figyelmünket arra, hogy 
gyermekeink számára nagyon fontos a mese, csak nem 
mindegy, hogy milyen formában kapják meg a kicsik. 
Felolvassuk nekik vagy leültetjük őket a TV elé, nézzék a 
mesefilmet, esetleg egyedül, és nincs kihez fordulniuk kér-
déseikkel.

Erzsike néni több évtizedes tapasztalatával, bölcs gya-
korlati tanácsaival látta el az anyukákat.

A 2016. novemberi összejövetelünkön tájékoztatást kap-
tunk a gyermekkori beszédhibák fajtáiról. Pál Erzsébet lo-

gopédus, „Bözsi óvó néni” ismertette a szülőkkel, hogyan 
ismerhetjük fel a beszédhibákat és hogyan történik a be-
szédben akadályozott óvodások logopédiai rehabilitációja.

A legutóbb megrendezésre került fórum számos ér-
deklődő anyukát és apukát vonzott. Ennek témája az is-
kolakezdés és az iskolaérettség volt. Meghívott vendégként 
Juhosné Révész Erzsébet, a Váci Mihály Katolikus Általá-
nos Iskola igazgatóhelyettese, előadásával segített a szülők-
nek és az óvó néniknek átkalauzolni a kicsiket az óvodából 
az iskolapadba. Juhász Erzsébet pedagógus megismertetett 
minket az iskola SNI tagozatán folyó munkával.

Örömmel üdvözlöm, hogy egyre több érdeklődő és nyi-
tott szülő vesz részt a fórumokon. Azt tapasztaltam, hogy 
minden összejövetelünk tartalmas beszélgetések, együtt-
gondolkodás és gyakorlati tanácsok színtere lett.

Kedves Anyukák és Apukák! Gyertek el, éljetek a lehető-
séggel! A fórumokon feltett kérdések, javaslatok, ötletek és 
tapasztalatok megfogalmazása és megosztása egymás közt, 
valamint a kiemelt téma átbeszélése segít abban, hogy cse-
metéink életében mi legyünk a biztos háttér. 

Ezúton is szeretném megköszönni az elhivatott szak-
emberek munkáját, amit gyermekeink nevelésének szen-
telnek.

Szekeresné Kovács Melinda 

Az elmúlt évben többször megta-
pasztalhattuk, hogy intézményünk 
rossz állapotban lévő kerítésoszlo-
pait ismeretlen tettesek ledöntötték. 
A rongálás következtében az ideig-
lenes állagmegóvás, és a balesetve-
szély elhárítása szinte heti felada-
tunkká vált. 

A Földművelésügyi Minisztéri-
um Agrárszakképzési Főosztályát 
rendszeresen tájékoztattuk a kerítés 
állapotáról, egyben támogatási ké-
relemmel fordultunk fenntartónk-
hoz, személy szerint Gulyás Andrea 
közigazgatási államtitkár asszony-
hoz, és kértük Czerván György or-
szággyűlési képviselő úr segítségét 
is. A műszaki előkészítő munkában 
már ekkor nagy segítségünkre volt 
Rada István főépítész úr és Akan-
tisz Miklós igazgató úr. Közös mun-
kánk eredménye, hogy november 
hónapban írásban is megkaptuk az 
örömteli hírt, miszerint Dr. Fazekas 
Sándor miniszter úr döntése értel-
mében fenntartónk 4 millió 400 ezer 
forintot biztosít a kerítés bontására 
és átépítésére.

Ez a plusz anyagi támogatás lehetővé 
teszi számunkra, hogy a Dózsa György 
út felöli balesetveszélyes kerítésünket 
lebontsuk, és a városi környezetbe il-
leszkedő módon megújítsuk.

A tervezés során figyelmet fordí-
tottunk arra, hogy a városi képbe il-
leszkedő, az önkormányzat döntése 
értelmében, a tavasszal elkészülő tér-
köves járdához is illeszkedő átépítést 
valósítsunk meg. 

A fagyok elmúltával a Dózsa 
György úti szakaszon a Petőfi utca 
kiskapujáig lebontjuk a kerítést, amit 
a sportpályától a kollégiumig újjá 
építünk, biztosítva ezzel belső ud-
varunk zártságát. Az emlékpark ol-
dalában a kerékpártárolót kibővítjük, 
körbekerítjük, ezzel megteremtjük a 
kerékpárok biztonságos tárolásának 
lehetőségét. A kollégium és a tornate-
rem előtti részen megnyitjuk a teret, a 
Damjanich Emlékparkot pedig átépít-
jük, és pihenő parkká alakítjuk. Ha az 
időjárás is segít bennünket, ballagó 
diákjaink már ebben a megújult park-
ban helyezhetik el a búcsú virágait.

A fejlesztés azonban ezzel nem áll 

meg, hanem tovább folytatódik 2018-
ban is. Köszönhető mindez annak, 
hogy a Földművelésügyi Minisztéri-
um, a Nemzeti Fejlesztési és Stratégi-
ai Intézet Kft. és a Damjanich János 
Gimnázium és Mezőgazdasági Szak-
képző Iskola Konzorciuma által a 
KEHOP-5.2.2. Környezeti és Energia-
hatékonysági Operatív Program „Kö-
zépületek kiemelt épületenergetikai 
fejlesztései” tárgyú felhívására támo-
gatási kérelmet nyújtott be, amelyet 
a Környezeti és Energiahatékonysági 
Operatív Programokért Felelős He-
lyettes Államtitkárság 2016. szeptem-
ber 26-án 240 000 000 Ft támogatás-
ban részesített.

Ez azt jelenti, hogy a Damjanich 
János Gimnázium és Mezőgazdasági 
Szakképző Iskola épületenergetikai 
fejlesztésére, hőszigetelésre, nyílás-
zárók cseréjére 240 millió forint áll a 
rendelkezésünkre.

Kiemelt célunk, hogy a megvalósu-
ló energetikai fejlesztés során érezhe-
tően javuljanak a diákok, pedagógu-
sok munkakörülményei is.

SZÜLŐK FÓRUMA AZ ÓVODÁBAN

A DAMJANICHBAN 2017 A FEJLESZTÉSEK ÉVE
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PEST MEGYEI SAKK IFJÚSÁGI VERSENYSOROZAT 5. FORDULÓJA!
A Nagykátai sakkozó gyerekek 

közül 22-en indultak január 28.-án a 
Pest megyei sakk ifjúsági versenyso-
rozat ötödik állomásán, és közülük 
10-en éremmel jöttek haza ( 3 arany, 
3 ezüst és 4 bronz )! 

KENYÓ ZSÓFIA, BÖSZÖRMÉ-
NYI GERGŐ és MIKUS MILÉNA 
arany, TÓTH LILI, BESENYI DÁNI-
EL és TURBUCZ TÍMEA ezüst,  KISS 
LEVENTE,  JANDÓ ANNA,  MIKUS 
MÁTÉ és UDVARI MÁTYÁS bron-
zérmet szerzett! 

Édes István, Gyeraj Gréta és Akan-
tisz Nóra 4., Gulyás Dénes és Olajos 
Anna 5. helye is gyönyörű!

GRATULÁLUNK NEKIK, nagyot 
küzdöttek! A 8 és a 10 évesek korcso-
portjának 12 érméből 9-et a Váci Mi-
hály Iskola tanulói szereztek meg, az 
összes többi csapatnak csak 3 érmet 
engedtünk át ebben a 2 korosztályban, 
óriási siker! :) 

VÁCIS DIÁKOLIMPIAI 
VÁLOGATÓ VERSENY!

A Váci Mihály Katolikus Általá-
nos Iskola sakk Diákolimpiai váloga-
tó versenyét január 21.-én szombaton 
rendeztük meg az Iskolában.

A lányoknál egy 10 fős körmérkő-
zéses, a fiúknál egy 10 fős erősebb és 
egy 9 fős („B” csoport) gyengébb kör-
mérkőzéses csoportot csináltunk. 

A lányoknál Mikus Miléna a papír-
formát hozva, behúzta az első helyet. 
Kenyó Zsófia kiváló támadó játékkal, 
nagyot küzdve lett a második. Tóth 
Lili pedig csak az első kettő ellen vesz-
tett pontot, óriási csatában. 

A fiúknál kiemelkedett Besenyi 
Dániel, aki mind az 5 eddigi háziver-
senyünket megnyerte. Kiss Levente 
nagy hajrával jött fel a 2. helyre. Bö-
szörményi Gergő végig stabilan játsz-
va, tartotta a dobogót. 

A „B” csoportban Kállai Richárd 
100%-os eredménnyel első. A dobo-
gósoknak, Varga Dánielnek és Sári 
Zsoltnak is jár a gratuláció!

A végeredmények:
Lányok: 
1. Mikus Miléna 8,5 pont
2. Kenyó Zsófia 7,5
3. Tóth Lili 7
4. Turbucz Tímea 5,5
5. Oldal Júlia 5
6. Jandó Anna 5
7. Gyeraj Gréta 3,5
Fiúk:
1. Besenyi Dániel 7,5 pont
2. Kiss Levente 7
3. Böszörményi Gergő 6,5
4. Udvari Tamás 5,5
5. Gulyás Dénes 5
6. Bors Gergő 3,5
7. Udvari Mátyás 3

„B” csoport
1.Kállai Richárd 8pont
2.Varga Dániel 6
3.Sári Zsolt 5,5
4. Ferenczi Attila 5

KUPA ÉS ÉREMESŐ A PEST 
MEGYEI SAKK IFJÚSÁGI 
VERSENYSOROZATON!

Az öt forduló összesítése alapján a 
Nagykátai gyerekek végeztek az első 
helyen, mi lettünk a legjobb csapat!

A 8 éves lányoknál TÓTH LILI 
nyerte a sorozatot, KENYÓ ZSÓFIA 
pedig 2. lett! A 8 éves fiúknál BÖ-
SZÖRMÉNYI GERGŐ  nyerte az 
aranyérmet és az ezzel járó kupát!

A 10 éves lányoknál MIKUS MILÉ-
NA lett aranyérmes, JANDÓ ANNA 
pedig a 2. helyen végzett! A 10 éves 
fiúknál BESENYI DÁNIEL nagy csa-
tában fél ponttal maradt le az első 
helyről egy NBII.-es felnőtt csapatban 
játszó fóti kisfiúval szemben, KISS 
LEVENTE pedig harmadik lett! 

A 12 éves fiúknál MIKUS MÁTÉ 
szerezte meg az aranyérmet. a kupá-
val!

Nagyon jó előjel ez a közelgő diá-
kolimpiai megmérettetések előtt! Re-
ményeink szerint gyönyörű eredmé-
nyeket fognak ott is elérni, jó néhány 
országos döntős hellyel!

Társi Miklós
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Ha január utolsó hétvégéje, akkor az 2004-es 
születésű labdarúgóinknak egy egész napos „vizs-
gamunka”. Ekkor rendezzük, immár hagyományo-
san, a Vonnák Trans Kupa elnevezésű teremlabda-
rúgó tornánkat. Mint mindig, ebben az évben is 
elmondhatjuk azt: erősebb mezőnyt sikerült össze-
verbuválnunk, mint az előző évben. Első osztályú 
klubok utánpótlás csapatai is megtisztelték részvé-
telükkel tornánkat, emelték a szakmai színvonalat. 
Idén is két helyszínen , Tóalmáson illetve városunk 
sportcsarnokában, hatos csoportokban kezdődtek 
meg a küzdelmek. A mérkőzések zömében rend-
kívül szoros eredmények születtek, egyetlen egy 
csapat sem lógott ki lefelé a mezőnyből. U 13-as 
labdarúgóink rögtön egy nagy ellenféllel, a tavalyi 
év döntőjében legyőzött  MTK csapatával kezdték a 
mérkőzéseket. Egy jó színvonalú, izgalmas  és küzdelmes 
mérkőzésen idén is sikerült megvernünk nívós ellenfelün-
ket. A jól sikerült rajt  után a cél nem lehetett más, mint a 
csoport első két helyén végezni, így a négy legjobb gárda 
közé kerülni. Ezt két győzelemmel és egy döntetlennel si-
került is elérnünk, az utolsó mérkőzésen elszenvedett egy-
gólos vereségünk nem veszélyeztette csoportelsőségünket. 

Csoporteredmények: 
 Nagykáta SE - MTK  2:1
Nagykáta SE - Szigetszentmiklós  1:0
Nagykáta SE - FC Budapest  2:2
Nagykáta SE - Dalnoki Labdarúgó Akadémia  1:0
Nagykáta SE - ASI Dinamo  0:1
Csoportunkból a Dalnoki LA jutott még a legjobb 4 

közé, ahová a tóalmási hatos csoportból a DVTK és a Deb-
receni OFSE csapatai csatlakoztak. 

A torna helyosztó mérkőzéseire teljesen megtelt sport-
csarnokunk . Impozáns látványt nyújtott a 150 játékos és 
majd kétszer annyi szülő, szurkoló által benépesített le-
látó. A legizgalmasabb   mérkőzéseket az elődöntők   hoz-
ták,   melyben   labdarúgó palántáink a Debreceni   OFSE 
együttesét büntetőrúgásokkal tudták legyőzni. A délutáni 
programot színesítette egy büntető rúgó verseny is, mely-

nek győztes csapata a Kelemen Cukrászda által felajánlott 
torták egyikét majszolhatta. 

A döntőben a Diósgyőr rendkívül   ügyes focistákból 
álló, jól összeválogatott   csapata volt az ellenfelünk. Bár 
több helyzetünk volt, nem született gól a rendes játékidő-
ben, így 7-méteres rúgásokkal dőlt el a VI. Vonnák Trans 
kupa sorsa. Ebben gyermekeink   jobban koncentráltak, 
büntetőrúgást nem hibáztak, így idén is itthon tartották a 
győztesnek járó serleget.

A VI. Vonnák Trans kupa végeredménye:
1. Nagykáta SE
2. DVTK
3. Dalnoki Jenő Labdarúgó Akadémia
4. Debreceni Honvéd Olasz Focisuli
5. Mezőkövesd Zsóry
6. MTK
7. Gödöllői SK
8. FC Budapest
9. Szigetszentmiklós
10. SZe-Fi
11. ASI Dinamó
12. Pénzügyőr
 
A torna legjobb játékosa: Rimóczi Tamás /Nagykáta SE/

Simon László
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IDÉN IS NAGYKÁTAI GYŐZELEM A VONNÁK TRANS KUPÁN! 
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VOLT EGYSZER EGY GRUND…
Valószínű már kevesen tudják, hogy Nagykátán 27 évvel 

ezelőtt létrejött egy Grund Kulturális és Ifjúsági Egyesület 
a Bartók Béla Művelődési Központban. Szellemi atyja Tó-
vári József volt, aki népművelőként tevékenykedett akkori-
ban a művelődési házban. Fő célja volt, hogy a környékbeli 
fiataloknak valamiféle „értelmes” szórakozási lehetőséget 
biztosítson a kultúrház falai között illetve a Tápió vidék 
környékén. Sokszor szervezett kirándulásokat, videó vetí-
téseket, beszélgetős esteket, ahol különféle témákat lehetett 
megvitatni. 

Egy ilyen beszélgetés alkalmával merült fel, hogy lehet-
ne például egy tehetségkutató rock zenei versenyt rendez-
ni, ahová nemcsak a környékből, hanem szinte az egész 
ország területéről nevezhettek amatőr rock zenekarok. 
Természetesen a produkciókat egy szakmailag hozzáértő 
zsűri bírálta el.

Olyan neveket sikerült megnyerni a zsűribe, mint Vik-
tor Máté,Babos Gyula,Bornai Tibor stb. Az első helyezet-
tek pedig felléphettek a Petőfi Csarnok színpadán illetve 
egy saját demót készíthettek a Reaktor Stúdió jóvoltából.

Az alakulás évében 1990-ben rendeztünk egy versenyt 
és a rákövetkező évben is. Sajnos elég hamar vége szakadt 
ennek a sikeres rendezvénysorozatnak, mivel Tóvári Józsi 

elköltözött Nagykátáról 1992-ben és sajnos 2000-ben meg 
is halt.

Az emlékezés apropóját az adja, hogy az akkori rock ra-
jongókban és az egyesület tagjaiban felmerült egy „Retro 
Grund rock találkozó” megrendezésének a gondolata. Si-
került az akkori fellépő zenekarok közül találni olyanokat, 
akik vállalták is a fellépést.

Így a találkozó 2017.márcuis 18.-án 20 órai kezdettel 
kerül megrendezésre a nagykátai Bartók Béla Művelődé-
si Központban.

A fellépő zenekarok:
Libido Blues Band (Buzsik József-dob, Lipták Tibor-gi-

tár,ének,szöveg, Urbán György-basszus- gitár,Lakatos Ág-
nes-billentyűs hangszer)

Csernobil 4-es Blokk (Hoppál Bulcsú-ének, Hoppál 
Mihály-gitár,Laczkó Csaba-basszus- gitár,Irmalós Gá-
bor-dob)

Rituális Rémtettek (Bakó Éva –ének, Báji Zoltán, Erős 
Dénes-basszusgitár,Csizmadia János-gitár, Gazda”Gú-
nár”László-ének,gitár,billentyűs hangszer,Klacsán Gá-
bor-szöveg,Urbán László-dob)

A következő számban a fellépő zenekarok mutatkoznak 
be kicsit részletesebben.

Urbánné Bozsik Gabriella

DONI ÉVFORDULÓ
Sokáig hallgattunk – hallgattattak – róluk. A magyar 

katonát, legyen az I vh.-ús vagy pláne olyan, aki harcolt 
a II. világháborúban, a félresikerül eszme igyekezett lesö-
pörni a történelem lapjairól. Csak és kizárólag csak, a szov-
jet katona volt a példakép, a hős, a dicsőséges. Csak nagy-
kátai példát említve az „ Ivánkánál” – mindenki így hívta 
a szovjet hősi emlékművet - évente kétszer nagy ünnepsé-
geket tartottak április 4.-én és november 7.-én. És hányszor 
volt megemlékezés az I vh.-ús emlékműnél? Ott ahol 239 
nagykátai katona neve van márványba vésve, mert életét 
adta a hazáért valahol a harctereken. Hol nyugszanak ők, 
sírhantjuk van e? Már azok az Édesanyák, kedvesek sem 
élnek közöttünk, kiknek akkor iszonyú volt az űr amit 
maga mögött hagyott a katona fiú, a kedves.

A II. világháború nagykátai katonáinak, áldozatainak, 
csak 1984-ben merészkedett emlékművet állítani a közsé-
günk a Nagykáta Barátainak Köre kezdeményezésére. A 
háború befejezése után elmúlt nagyjából 40 év, az a háború 

ami hazánkon is végigsöpört, a maga kegyetlenségével. A 
Don –kanyarból páran hírnöknek hazakerültek és a fenn-
álló politikai rendszer miatt legfeljebb csak szűk baráti, 
vagy családi körben mesélték a végtelen hómezőt, a – 40 
fokos marcangoló hideget, a bajtárs leszakadt karját és azt 
a hatalmas szenvedést amit ott kint az orosz fronton el-
szenvedtek. Hadseregnyi katona hadifogságba is esett, akik 
kibírták- túlélték az irgalmatlan hosszú éveket és sok vi-
szontagság után hazajöhettek – volt egy atyai jó barátom 
aki 1953-ban került haza – többen még mesélni sem mer-
tek a kinti éveikről, mert megfélemlítették egy életre.

A nagykátai megemlékezés amit a Doni Hőseink tiszte-
letére tartunk, 2005-re nyúlik vissza.

Akkor volt az első, melyet a hagyományőrző tüzércsa-
patunk rendezett.

Sajnálatos, hogy sok nagykátai lélek nem veszi tudomá-
sul sem, hogy miért gyülekezik az a pár tucat sötétruhás 
ember ott a Szent György parkban.

Káplár Béla
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A Katica Nyugdíjas Klub 2016.december 12.-én tartotta 
évzáró rendezvényét.

A Nagykátai Művelődési Központ Színházterme zsúfo-
lásig megtelt a klub tagjaival, és a meghívott támogatókkal.

Az évzáró rendezvényünket megtisztelte jelenlétével 
számos támogató, közöttük: Czerván György államtitkár, 
országgyűlési képviselő; Dorner Gábor Nagykáta Város 
polgármestere; Tarnavölgyiné Dr. Tényi Ágnes a Nagy-
kátai Járási Hivatal hivatalvezetője; Agócs Pál alpolgár-
mester, és felesége; Tóth István alpolgármester; Karsainé 
Magyar Ildikó jegyző; Dr. Botka Klára főorvos; Czakó 
Sándorné a Fakó Személyszállító és Szolgáltató Kft. tu-
lajdonosa; Horváthné Nemes Mária a klub művészeti ve-
zetője; Magó János vállalkozó és felesége Marcsi; Szalkai 
Márton, és felesége a MICRO COMPUTER számítástech-
nikai vállalkozás tulajdonosai; Kármán Tibor vállalkozó, 
és felesége; Szalainé Apró Mária helyettes-igazgató a klub, 
vezető művészeti vezetője.

Megjelentek az évzárónkon a Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének, a klubot támogató tagjai közül: 
Ambrózi Zoltán képviselő; Gyüre Pál képviselő, a Tele-
pülésfejlesztési, Mezőgazdasági és Települési Értéktár Bi-
zottság elnöke; Horváth Nóra képviselő, a Művelődési, 
Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke; Juhász Er-
zsébet képviselő, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság 
elnöke; Molnár István képviselő; Simon László képviselő, a 
Pénzügyi Bizottság elnöke.

Az évzárót Szabó Károly klubelnök nyitotta meg, üdvö-
zölte a meghívott támogatókat, a klub tagjait.

Ezt követően immár hagyományosan a Városi Napkö-
zi Otthonos Óvoda gyermekei adtak egy megható, az al-
kalomhoz, és a közelgő Karácsonyhoz illő műsort, amit 
ezúton is megköszönünk Szabó Józsefné intézmény veze-
tőnek, a felkészítő óvó néniknek, és a dadának. A műsor 
végén megérkezett a Mikulás, és a Krampusz, akik meg-
ajándékozták az óvodásokat, a klub vezetése pedig egy-egy 
szál gyönyörű virággal fejezte ki háláját az óvónőknek, a 
dadusnak.

Az óvódások műsora után a klubelnök beszámolt a klub 
2016. évi működéséről, és köszönetet mondott a klubot tá-
mogató személyeknek, szervezeteknek, klubtagoknak er-
kölcsi, természetbeni, illetve anyagi támogatásaikért.

A beszámoló végén elnök úr a jelenlévőknek, és csa-
ládjaiknak áldott békés karácsonyi ünnepeket, eredmé-
nyekben, sikerekben gazdag boldog újesztendőt, s hozzá jó 
egészséget kívánt.

Ezután egy perces néma felállással emlékeztünk meg 
halottainkról.

A klubelnök hálás szívvel, és egy-egy gyönyörű virág-
csokorral köszönte meg Dr. Botka Klára főorvosnak, Hor-

váthné Nemes Mária művé-
szeti vezetőnek, és Szalainé 
Apró Mária vezető művészeti 
vezetőnek az egész éves áldo-
zatos, a klubért végzett mun-
káját.

A beszámoló után Dor-
ner Gábor polgármester úr 
köszöntötte a jelenlévőket, 
méltatta a klub és az önkor-
mányzat kapcsolatát, együtt-
működését.

A köszöntő után vacsorára 
feltálaltuk, elfogyasztottuk 

mindenki Pöntyikéje által nagyon ízletesen elkészített töl-
tött káposztát.

Időközben a Parlament 
üléséről egyenesen hozzánk 
érkező Czerván György 
államtitkár, választókerü-
letünk országgyűlési kép-
viselője köszöntötte a klub 
tagságát, a megjelent szpon-
zorokat, az önkormányzat, 
és a Járási Hivatal vezetőit, 
képviselőit.

Államtitkár úr többek kö-
zött tájékoztatást adott az el-
múlt időszakban, a városban, 
a térségben megvalósult, 
megvalósuló félben lévő fejlesztésekről, projektekről, és 
vázolta a közeljövő fejlesztések, beruházások lehetőségeit, 
terveit, majd mindenkinek kellemes Karácsonyi ünnepe-
ket, boldog újévet kívánt. 

A vacsora után kezdetét vette az Évzáró Bál, 
amit csak a tombolasorsolás szakított félbe.

A bálon a talpalávalót Kozma Tamás, a klub 
nagy barátja szolgáltatta.

Az évzárón megjelent támogatókon kívül 
Bublos István és felesége a Bubi husi Hús hentsá-
rú, baromfi üzlet; Kiss László és felesége a Galé-
ria Nyomtatvány Kft.; Marton Ferenc és felesége 
a Gyöngy Virág és Ajándék; a Tápióbicskei Va-
dász Csárda Étterem tulajdonosai adományozott 
tombolatárgyat, illetve vásárlási utalványt, amit 
ezúton is megköszönünk.

Szabó Károly  klubelnök 
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ÉVZÁRÓ KLUBDÉLUTÁN A KATICA NYUGDÍJAS KLUBBAN
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Tisztelt Olvasók!
Régóta foglalkozom régi mesterségek, mesteremberek, iparosok tárgyi emlékeinek felkutatásával, megőrzésével. Rovato-
mat azzal a céllal szeretném elindítani, hogy időről-időre bemutassak egy-egy olyan már elhunyt nagykátai iparost, aki-
nek mestersége, munkássága meghatározó volt, akinek munkáját nagykátaiak százai ismerték, szerették. Azt gondolom, 
emléküket meg kell őrizni az utókor számára!

Farkas László
FARKAS IMRE BOGNÁR

Farkas Imre 1930. november 07-én született a közelben, Fel-
sőegreskátán. 1937-1943-ig Nagykátán a Levente iskolában ta-
nult 6 évet. Iskola évei alatt még katonai kiképzést is tanultak. 
Később Jászberényben tanult 3 évet ipari iskolában, ahol meste-
ri oktatója Beszteri Lajos volt. Iskolája után nem a szakmájával 
foglalkozott, hanem Budapesten dolgozott az Északi főműhely 
fatelepén. Később Ferenc-tanyán dolgozott (Alsóegreskátán) a 
bognár szakmájához kapcso-
lódó mindenféle munkát el-
végzett. 1956. szeptember 29-
én kiváltotta ipari engedélyét 
és beköltöztek Nagykátára, az 
Egreskátai utca 26-ba. Kiváló 
munkájáért a 25 éves emlék-
gyűrűt is megkapta.

Az Egreskátai utcában még 
mindig, mint a régi időkben, 
foglalkozik szeretett szakmá-
jával!

RÉGI MESTERSÉGEK, MESTEREMBEREK
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A Tápió-menti Mozgáskorlátozottak Egyesülete 2016. 
december 10-én tartotta évzáró gyűlését ünnepélyes keretek 
között. Az esemény egésznapos programmal zajlott a szent-
lőrinckátai általános iskola ebédlőjében és tornatermében, 
melyet a jelenlegi vezetőség hagyománnyá kíván tenni.

Zombori Gábor, az egyesület vezetője, szeretettel és tisz-
telettel köszöntötte a megjelenteket a december 3-án elmúlt 
„Fogyatékos Emberek Világnapja” és a közelgő Karácsony 
alkalmából.

Köszönet és hála a meghívott és megjelent Vendégeinknek: 
Nagy István Szentlőrinckáta polgármesterének, Mezeiné Ko-
vács Margit Tóalmás-Szentlőrinckáta Közös önkormányzat 
jegyzőjének, Langó Zsuzsanna Szentlőrinckáta jegyzőjének, 
Horti Sándor az Imre Sándor Általános Iskola Szentlőrinc-
káta igazgatójának és munkatársainak, Szabó Kálmánné a 
helyi Nyugdíjas Klub vezetőjének illetve tagjainak, Kovácsné 
Orbán Ágnes Ifjúsági Ház és Könyvtár vezetőjének, valamint 
munkatársainak.

A nap folyamán a későbbiekben még csatlakozott hozzánk 
Hiszékeny Dezső országgyűlési képviselő is.

Természetesen szintén köszönet és hála jár a megjelenteken 
kívül segítőinknek, támogatóinknak, akik különböző formá-
ban járultak hozzá nemcsak a mai nap sikeréhez, hanem vala-
mennyi rendezvényünk megvalósulásához 2016-ban, a helyi 
önkormányzatok Esélyegyenlőségi Programja keretében: 
Nagykáta, Szentmártonkáta, Szentlőrinckáta Polgármes-
teri hivatalainak, Héjja Zoltán a helyi Pék-Cipó BT vezető-
jének, Früh Ker. Kft-nek Vecsésről, több magánszemélynek, 
kisebb cégnek, civil szervezetnek a fenti településekről. 

Az egyesület vezetőjének beszédéből a következő legfon-
tosabb gondolatok emelhetők ki: a mozgássérültség önma-
gában egy speciális „sportágnak” tekinthető, melyet senki 
nem választ, ez egy kényszerpálya. A dolog szépsége - ha 
szabad így fogalmazni - abban rejlik, hogy ki mit hoz ki be-
lőle. Sérültségi fokozatokhoz képest mindenkinek más a ki-
hívás, de a legtöbb esetben gyorsan fejlődünk, tanulunk meg 
adott munkafolyamatokat, hogy hasznos tagjai lehessünk 
szűkebb környezetünknek, tágabb értelemben a társada-
lomnak. Ez a lehetőség nem mindenkinek adatik meg, mert 
sérültsége állandó gondozást, felügyeletet igényel, éljenek 
akár szülői környezetben vagy intézményi körülmények kö-
zött. Őket is megilleti, hogy emberi méltósággal éljék min-
dennapjaikat. 

A fogyatékos emberek ugyanúgy éreznek, mint az épek. 
Ők is képesek boldogan süttetni a nyári napon az arcukat, 
ugyanúgy szükségét érzik, hogy boldogsághormon terme-
lődjön szervezetükben egy-egy tevékenységük kapcsán, mint 
azok, akiknek mindennapi rutin a mozgás, látás, hallás, köny-
nyen értés. Ezt nagyon sokszor sokan elfelejtik... 

Rendezvényünk egyik célja: az ép ember megismerje a 
sérültséggel élőt és együtt örüljenek, gyűjtsenek boldogság-
cseppeket.

   Nézzük meg a helyi Nyugdíjas Klub saját köszöntő dala 
után a változatos műsorszámok üzeneteit, melyek örökérvé-
nyűek, nemcsak erre az időszakra korlátozódnak! 

A Roll Dance Budapest Kerekesszékes Kombi Tánc-
együttes 2001-ben alakult és egyetlen ilyen formáció, ahol az 
egészséges és mozgássérült ember együtt adja elő produkció-
ját. Az elmúlt évek során többször felléptek már egyesületünk 
rendezvényein is. Céljuk, a tánc nyelvén beszélni a másság 
elfogadásáról, hidat építeni a sérült és ép emberek közé. 
Zákány Katalin (az együttes szóvivője) szavaival: csak egy 
karnyújtás a sérült felé!

A hallássérültekre gondolva már kilenc nyelven adnak elő 
számokat jelnyelvi kísérettel.

Repertoárjuk széleskörű, amelyből keringőt, cha-cha-
cha-t, csárdást, zsidó-, cigány-, modern-, és latintáncot adtak 
elő színvonalas, érzelmekre ható, igényesen koreografált és 
kivitelezett formában, változatos, gyönyörű ruhákban.

Műsoruk befejezése mikulás és krampusz jelmezben „Ösz-
szetart a dal”-ra előadott produkció, melynek üzenete: Tisz-
teld a másikat, mint önmagad!

Természetesen részükről sem maradhatott el a szaloncu-
korosztás, mint ahogyan ezt tette a nap folyamán többször a 
térségben is jólismert, jelenlévő Mikulás, Sz. László.

Fürstenfelder Arnold műsoráról szintén csak felsőfo-
kon lehet említést tenni. Mondanivalója, gitárral kisért da-
lai érzelmekre ható, lélekemelő, olykor könnyfakasztó, igazi 
ráhangolás a közelgő Karácsonyra. Egy karizmatikus egyé-
niség, akinek hitvallása, küldetéstudata tükröződik nem-
csak előadásmódján, hanem az egész lényén! Családjában a 
kereszténységet megélték, számukra fontos megérkezni az 
ünnepekre és az ünnepelni tudás. 14 éves kora óta gitározik 
(nem mellesleg: első osztályos kislánya Sára mellette állt a pó-
diumon édesapját kisérve az éneklésben), 16 évesen a Lélek-
től-Lélekig Alapítvány a Gyermekekért egyik alapítója, mely 
10 évig működött. Teológiatanár, a Pázmány Péter Katolikus 
Egyetemen szerzett tanári diplomát, tanított rendőrtisztként 
is. Eredeti szakmája szakács. Jelenleg a farmosi énekkar veze-
tője, munkahelye: az ORFK Kommunikációs Szolgálata. 

Műsorával mit szeretne közvetíteni a hallgatóságnak? 
Válasza: Ne beszélj Jézusról, csak ha kérdeznek; de úgy 

élj, hogy minél többet kérdezzenek!
Ez nem a reklám helye, de egy igazgyöngyre bukkanás ese-

tén nem lehet másként tenni, csak közkinccsé: előzetes egyez-
tetés esetén bármikor, bárhol vállal fellépést.

E rendezvény másik fontos üzenete az összefogás volt. A 
falu apraja-nagyja közös munkájának eredménye – óvodás-
tól-nyugdíjasig –, hogy széppé, örömtelivé tették ezt a napot 
annak a 80 embernek, akik körül ülték az ünnepi asztalt.

A Gesztenye-fa óvoda Sün Balázs csoportjának „kis kram-
puszai” verssel, énekkel, tánccal köszöntötték a résztvevőket. 
Jólmegérdemelt ajándékukat öleléssel vették át a Mikulástól. 
Hasonlóan a Nyugdíjas Klub tagjai is, akik nótacsokorral és 
karácsonyi dalokkal kedveskedtek.

A műsorszámok előadásában a fiatal korosztály szintén 
képviseltette magát a következő tanulók személyében: Szabó 
Antónia Lukács Lóránd Tisztelet című versét, a szentmár-
tonkátai Bólya Gábor verbunkot és botostáncot karddal adta 
elő. Mezei Anna pedig Túrmezei Erzsébet A harmadik című 
költeményét szavalta el. Ennek üzenete: kérnek tőled, fáradt 
vagy; valakin segíthetnél, nem érdemli meg. A jog, az ész 
mást mond, «mindig arra a harmadikra hallgass, mert az a 
szeretet”!

A hangosítást köszönjük Turza Zsoltnak (Kalóz), aki 
mindezt a saját technikai felszerelésével biztosította.

 Ismételten megköszönve támogatóink önzetlen segítségét, 
amiért olyan kulturális programokat sikerült megvalósítani, 
amelyek minden jelenlévő részére önfeledt szórakozást, érde-
kes elfoglaltságokat kínált. Reméljük, 2017-ben is átélhetünk 
hasonló örömteli eseményeket.

 Minden kedves Olvasónknak – stílszerűen – épségben és 
egészségben teljes, boldog, új esztendőt kívánunk!

Kun Mária
TÁME - tag 

ÜZENETEK AZ ÜNNEP ÉS ÜNNEPLÉSEK UTÁN...

Ci
vi

l s
ar

ok



15

EBHÍREK

Ci
vi

l s
ar

ok

Az elmúlt esztendőben ön-
kénteseknek sikerült azt vég-
hezvinni, amiben nem sokan 
bíztunk: a városunk területén 
befogott ebek közül nem kellett 
elaltatni egyetlen kutyát sem. 
Ez köszönhető annak a lelkes 
kis csapatnak, akik felelősséget 
éreznek négylábú társainkért is. 
Mint annyiszor a tájékozatlan-
ság többször negatív reakciókat, 
véleményeket szül és ez így tör-
tént ebtelepünkkel kapcsolatban 
is. Volt, aki egy 10 éve megjelent 
cikk alapján akarta számon kér-
ni mai működésünket, többen az 
állatmenhelyre vonatkozó elő-
írásokat kérték számon rajtunk. 
Ennek ellenére úgy gondoltuk, 
hogy a lehetőséget meg kell ad-
nunk mind az állatoknak, mind 
a segítőkész embereknek. Így egy 
jó szándékú, a lehetőségeinket 
figyelembe vevő társaság a befo-
gott állatok segítségére sietett és 
106 kutyának gazdát talált! Ha 
ezt a számot kiejtjük a szánkon, 
nem tűnik soknak, de ha a meg-
mentett négylábúak életében 
mérjük, akkor megsüvegelendő 
az a munka, amivel ezt az ered-
ményt elérték a lelkes állatbará-
tok. Gondoljunk csak bele, hogy 
ez tíz év alatt mennyi állat túl-
élését jelenti majd… A kutyának 
gazdát találni nem egyszerű fel-
adat, főleg az idősödő, már nem 
tanítható állatoknak nehéz új 
otthont találni. Ahhoz, hogy ez 
sikerüljön, szervezett együttmű-
ködés szükséges. Városunkban 
van, aki az állatok ellátásában 
jeleskedik, van aki az internet 
adta lehetőségeket használja ki 
és hirdet minden lehetséges fó-
rumon, s van aki a szállításban 
segít és juttatja el új gazdájához a 
kutyust. Fontos szerepet kapnak 
azok a névtelen segítők is, akik 
ajánlják egymásnak a kutyá-
kat, és nem lehet elég köszöne-
tet mondani azoknak sem, akik 
adományaikkal, eszközeikkel 
támogatják ezt a munkát!

Városunk nevében köszönetet 
szeretnék mondani ezeknek az 

embereknek, s azok nevében is, 
akik nekik köszönhetően vissza-
kapták háziállatukat! A teljesség 
igénye nélkül köszönjük a felso-
rolásban szereplő állatbarátok-
nak!

Farsangné Dr. Farkas Lilla
Dr. Boros Katalin
Visnyei Józsefné Andi
Matejka Tünde
Belovai Istvánné(Ica)
Gigor Zsanett
Illés Judit
Sinka Józsefné Marika
Szabó Béla
Nagy Béla
Szabó Judit
Kármán Tiborné Andi
Dr. Csajbók Krisztina
Velkei János
Zsebe Tibor
Rimóczi Tamás

ELKÖLTÖZIK A KÖZPONTI ORVOSI ÜGYELET!
Tájékoztatjuk a Tisztelt Lakosságot, hogy 2017. február elsejétől  

a Központi Orvosi Ügyelet a Nagykáta, Petőfi Sándor u. 3. szám alól a  
Nagykáta, Görgey utca 21. szám alá költözött.

Az alapellátási ügyelet a következő számon hívható: 
ÜGYELETI HÍVÓSZÁM: 06-29/440-074 

Mentőszolgálat / mentési hívószám: 104; 112

Az ügyeleti idő hétköznapokon 16-08 óráig, hétvégén, pihenő- és 
ünnepnapokon folyamatosan 24 órában tart. Ebben az időben lehet az ügyeleti 

rendelőben ellátásra jelentkezni, vagy telefonon az ügyelet segítségét kérni a  
06-29/440-074-es telefonszámon.

FELHÍVÁS EBOLTÁSRA
2017-ben az alábbi helyeken és időpontokban 
kívánunk összevezettetéses eboltást tartani:

2017.03.04. Egreskátai u. 14.  8-12 óráig
2017.03.05. Petőfi S. u. 2/B.  8-12 óráig
2017.03.06. Deák F. u. 9-12 óráig
2017.03.07. Vásártér 9-12 óráig
2017.03.08. Pázsitköz 9-12 óráig
2017.03.18. Egreskátai u. 14.  8-12 óráig
Az összevezetéses oltás díja 3500 ft, amely 

tartalmazza a féreghajtás díját is. Az elvesztett 
oltási könyvekért 500 ft-ot kell fizetni. Csak 
chippel ellátott kutya kaphat veszettség oltást. 
A chippezés ára 3500 ft. 

Oltást végző állatorvosok:
• dr. Csajbók Krisztina 0620/264-3604
• dr. Watzek István 0620/267-2888
• Chris Pet Center Kft. Állatgyógyászati üzlet  

Nagykáta, Petőfi S u 2/b.  0629/442-075
A fenti telefonszámokon jelentkezhetnek 

be, illetve üzletünkben közvetlenül fel is lehet 
iratkozni háznál történő eboltásra.

Csajbók Krisztina állatorvos
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ELHUNYTAK Név: Lakcím: Halálozás napja: Életkor:
Maczó György 2760 Nagykáta, Nefelejcs u. 25. 2016.11.12 63 év
Baán Lászlóné 2760 Nagykáta, Szabolcs u. 4. 2016.12.01 82 év
Prepok György 2760 Nagykáta, Gólya u. 40. 2016.11.25 48 év
Révész Gézáné Juhász Mária 2760 Nagykáta, Raáb Mihály u. 16. 2016.12.05 90 év
Bodrogi Sándor 2760 Nagykáta, Kossuth L. u. 16. 2016.12.05 63 év
Farkas Lászlóné Kármán Ilona 2760 Nagykáta, Ond u. 34. 2016.12.11 83 év
Kármán Györgyné Barad Mária 2760 Nagykáta, Petőfi S. u. 48. 2016.12.13 93 év
Balogh Sándor 2760 Nagykáta, Lovas u. 35. 2016.12.14 79 év
Polyák István 2760 Nagykáta, Lovas u. 8. 2016.12.15 76 év
Lengyel Józsefné Palkó Margit 2760 Nagykáta, Faiskola u. 5. 2016.12.16 79 év
Halter Lajos 6400 Kiskunhalas, Alsóöregszőlő 4053 hrsz. 2016.05.01 29 év
Müller Sándorné Urbán Mária 2760 Nagykáta, István király u. 141. 2016.12.18 55 év
Háhm Józsefné Tomori Margit 2760 Nagykáta, Töhötöm u. 4. 2016.12.21 85 év
Horváth Gábor 2760 Nagykáta, Alkotás u. 3. 2016.12.26 64 év
Szécsényi Gábor 2760 Nagykáta, István király u. 42. 2016.12.24 71 év
Horváth Lászlóné Kovács Mária 2760 Nagykáta, Vasút u. 1/a. 2017.01.01 76 év
Badar Béla 2760 Nagykáta, Dobó u. 3. 2016.12.31 63 év
Farkas László Attila 2760 Nagykáta, Kövidinka u. 56. 2016.12.29 49 év
Reith Éva 2760 Nagykáta, Csalogány u. 2. 2017.01.02 61 év
Králit Nándorné Kohajda Erzsébet 2760 Nagykáta, Erdőszőlő u. 34. 2017.01.03 79 év
Ondrasek Gábor 2760 Nagykáta, Árpád u. 56. 2017.01.08 83 év
Bukovits Istvánné Kovács Mária 2760 Nagykáta, Bajcsy-Zs. u. 18. 2017.01.09 88 év
Bozsik Károly 2760 Nagykáta, Tas u. 9. 2017.01.11 82 év
Steigner György László 2760 Nagykáta, Liszt Ferenc u. 29. 2017.01.18 63 év
Szécsényi Boldizsárné Farsang Mária 1161 Budapest, Sándor u. 41. 2017.01.20 88 év
Bordás Ferenc 5100 Jászberény, Apponyi tér 1. 2017.01.22 65 év

Viselt név Szül.dátum Anyja neve 

Fehér Milán 2016.10.27 Fehér Fruzsina 

Imre Adrienn Kíra 2016.10.31 Lengyel Krisztina 

Szabó Emese 2016.11.03 Bódi Réka 

Miskolczi Marcell 2016.11.16 Laczkó Szabina 

Rafael Amira Fédra 2016.11.22 Rafael Brigitta Piroska 

Balogh Botond Levente 2016.11.22 Losonczy Emese 

SZÜLETÉSEK
Viselt név Szül.dátum Anyja neve 

Krajczár Krisztofer 2016.11.27 Csorba Beáta 

Polyák Zsombor Balázs 2016.12.01 Győrfi Ramóna 

Lengyel Zalán Tibor 2016.12.08 Karlecz Ágnes 

Fejős Henrietta 2016.12.09 Lengyel Zsuzsanna Tünde 

Szabolcs Villő 2016.12.12 Óth Éva 

Kocsis Bálint 2016.12.15 Nagy Szabina 

Kanalas Lorena Melani 2016.12.16 Jakab Rita 

Hangya Levente 2016.12.18 Tóth-Antal Zsuzsanna Tímea 

Pollák Lilien 2016.12.23  Rehor Ilona 

Csomagolókat, 
gépkezelőket keresünk
3 MŰSZAKOS MUNKARENDBE 
A PROLOGIS IPARI PARKBA.

Céges busszal a bejárás Nagykátáról, Szentmártonkátáról, Tápiószecsőről, 
Tápióbicskéről, Tápiószentmártonról, Sülysápról, Mendéről ingyenesen 

megoldott. Felvételi interjú 2017. március 2. csütörtök, 13.00 óra, 
Nagykáta, Művelődési Központ, Bajcsy-Zsilinszky u. 9. 

ÉRDEKLŐDNI: 06 70 342 1653

KÖSZÖNETNYILVÁNÍTÁS
Hálás szívvel mondunk köszönetet 

mindazoknak, akik  
SZÉCSÉNYI GÁBOR  

temetésén megjelentek, sírjára virágot, 
koszorút helyeztek, utolsó útjára 

elkísérték, gyászunkban osztoztak.
Gyászoló család
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Nagykátai Híradó
 Nagykáta Város Önkormányzatának lapja

Alapító neve: Nagykáta Város Önkormányzata  
Kiadó székhelye:  

2760 Nagykáta, Dózsa György út 2.
Kiadásért felelős személy neve: Szalainé Apró Mária 

· Szerkesztésért felelős személy neve: Kiss Sándor
Honlap: www.nagykata.hu 

Írjon nekünk: ujsag@nagykata.hu  
Eng. szám: ISSN 1789-4107

Nyomdai előkészítés: Ali Attila, Katona Krisztián 
Nyomdai munkák:  

Tápió Nyomda Kft. +36 20/982-1180, 30/397-3559

TISZTELT OLVASÓINK!

December havi rejtvényünk helyes 
megfejtése a következő volt:

„A jövő ma kezdődik nem 
holnap”

A Bublos István képviselő úr által 
felajánlott ajándékcsomagot  

Kiss Ferencné nyerte!  
GRATULÁLUNK!

Február havi feladványunk 
megfejtésének beküldési határideje: 

2017. február 25.

A megfejtéseket az  
ujsag@nagykata.hu címre várjuk!

A helyes megfejtők között  
egy 5000 Ft-os ajándékcsomagot 

sorsolunk ki, melyet  
Simon László képviselő úr  

ajánlott fel!
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